
 

 

 

DAGSORDEN 

Skolebestyrelsesmøde  

torsdag 18.4.2024 

17.00 – 20.00 inkl. forplejning 

 

Deltagere: Marie, Kasper, Mia, Flemming, Ann Katrin, Julie, 

Lasse, Michael, Susanne og Thomas  

  

Afbud: Magne, Eik, Sara, Mette 

  

Mødeleder:  

Marie/Thomas 

Referent:  

Julie 

 

Forberedelse: 

Læse bilag 

Princip for 

lejrskole 

 

 

 

17.00 – 17.10 Nyt fra Elevrådet 

Eleverne informerer om nyt fra elevrådet m.m. 
 
Der er afbud fra eleverne. Men der har været 
møde omkring ønsker til aktiviteter på 
Bjørnehøj. 
Eik er fratrådt som næstformand. 
 

v/Magne og Eik 

17.10 – 17.25 Nyt fra personalegruppen 

Medarbejderne informerer om nyt fra 
personalegruppen. 
 
Susanne: 
Der har været opstart af 48 børn i mini-FO. Det 
går som forventet. 2.-klasserne er rykket i 
Hulen. 
Planlægningen af året OL er i gang. 
Sommerfesten afholdes tirsdag 4/6. Konceptet 
bliver som det plejer i store træk.  

v/ Susanne og 
Lasse 



 

 

Der er personale på vej tilbage fra barsel. Årets 
koloni er også undervejs i planlægningen. 
 
Lasse: 
Har ikke nået at holde møde med kollegaerne 
endnu. Der arbejdes med psykologisk tryghed, 
hvilket er rigtigt godt. Fagfordelingen er gået i 
gang. 
 
 

17.25 – 17.45 Nyt fra ledelsen 

Orientering om ulykke med eksplosion i Helsinge  
2 elever fra 6. årgang kom til skade i ulykken. 
Der er sat gang i sorg- og kriseplan. Den skal 
opdateres og præsenteres for bestyrelsen. 
Ledelsen kigger og reviderer i planen, som herefter 
skal i MED-udvalget. 
Status på eleverne: Begge er stadig indlagte og uden 
for livsfare. 
Der er aktivt beredskab for både børn og voksne. 
Skolens personale har taget godt hånd om det. 
 
Lejrskole i Berlin 
Hele 8. årgang var i Berlin på lejrskole. Før lejrskolen 
blev der informeret om nul-tolerance i forhold til røg 
og alkohol. 9 elever blev undervejs sendt hjem på 
baggrund af overtrådt forbud. 
På baggrund af frustrationer i forløbet kigges på 
hvordan man sikrer sig forældreopbakning fx i form 
af kontrakter, der skal underskrives af forældre 
inden afrejse. 
Fra lærerteamet skal det tilføjes, at det har været en 
god tur. Der var klare aftaler, og der blev i store 
træk bakket op om de aftaler, der blev lavet. 
Fra bestyrelsens side bakkes der op om skolens og 
lærerteamets håndtering af sagen, som ligger i tråd 
med skolens princip for lejrskole, samt de 
retningslinjer der var udmeldt inden lejrskolen.  
Skolebestyrelsen anerkender lærerteamets indsats i 
en problematisk situation. 
 
Mette – ny afdelingsleder er startet 
Vi glæder os til at hilse på Mette ved næste møde. 
Mette var forhindret i dag pga. gammel aftale i 
kalenderen fra før, hun blev ansat. 

v/ Thomas og 
Michael 

17.45 - 18.00 Status på økonomi 
Vi står fortsat til at bruge 100 %. 
Ændringsforslag for tildelingsmodel er stemt 
igennem, hvilket formentlig betyder en færre 
penge til Bjørnehøj i 2025. 

v/Thomas 



 

 

Budgettet hænger sammen også med den 
lønstigning der står til at ske. Det forventes, at 
pengene til lønstigningen kommer som ekstra 
tildeling, men de er fortsat en del af budgettet. 
Der er sat nogle midler af til renovering af 
legeplads. 
Bestyrelsen vil sammensætte en gruppe der 
skal kigge på ansøgninger til fonde, som kan 
supplere legeplads. Julie, Michael, og Jacob 
melder sig til gruppen. 
 

18.00 – 18.30 Revidering af princip for lejrskole – oplæg til 
videre arbejde 
 
Lejrskole (aula.dk) 
 
Princippet skal igennem en gennemskrivning og 
lige opdateres. Den reviderede udgave tages op 
på et af de kommende møder. Thomas og 
Marie gennemskriver princippet på baggrund af 
de diskussioner om lejrskole, vi har haft på 
dagens møde. 

v/Thomas 

18.30 – 18.45 
 

Skolebestyrelsesvalg i foråret - planlægning af 
proces  
 
Der er kommet to kandidater til skolebestyrelsen 
i form af to genopstillinger. Derudover 
genopstiller Kasper også.  
Der er efter deadline kommet endnu en 
ansøgning, som godkendes. Pladserne i 
skolebestyrelsen for de kommende to skoleår er 
dermed besat. 
Der er dermed ikke behov for afholdelse af valg. 
Marie laver opslag på Aula. 
Fra næste skoleår er de forældrevalgte 
repræsentanter i skolebestyrelsen: 
Maria Klarskov Andersen 
Flemming Lund Blixt 
Sara Glahn 
Jacob Maymann 
Marie Teglhus Møller 
Julie Klarskov Sommer 
Kasper Kvalsvik Vinther 
Der er pt ingen suppleanter. 
 

v/Marie og Thomas 

18.45-19.00 Forældreforum – ny plan, da der ikke skal 
holdes bestyrelsesvalg 
Der er stadig interesse og enighed om at et 
forældreforum med fokus på teenageårene og 
udskolingen. Det debatteres om hvorvidt 
forældreforum flyttes til september for at sikre 
bedre opbakning, idet foråret er travlt med 

v/Marie og Thomas 

https://bjoernehoej.aula.dk/sites/bjoernehoej.aula.dk/files/arkiv/Download_filer/12%20Lejrskole.pdf


 

 

konfirmationer, afgangsprøver og andre 
afslutninger. Dette besluttes. 
Thomas kontakter Julius Mylius mhp. foredrag. 

19.00 – 19.20 
 

Orientering om planlægning af kommende 
skoleår. 
 
Der er fuld gang i planlægning og fagfordeling. 
Det forsøges så vidt muligt at være en åben 
proces, men der tages selvfølgelig hensyn til 
fungerende teams. 
 

v/ Thomas 

19.20 – 19.30 Evt. 
Der er ikke taget referat af Eventuelt. 

v/alle 

Punkter til kommende møder: 

 

 

 


